
Warszawa, 15 października 2019 r. 
 

 

Pan płk Marek Bielec 

Prezes  

Związku Żołnierzy Wojska Polskiego 
 

 

W dniu 13 października 2019 r. w wyborach do Sejmu uzyskałem 

ponad 38 000 głosów w okręgu, który w minionych latach nie był 

znany z sympatii do lewicy. Sukces Lewicy, a co za tym idzie i mój 

był możliwy m.in. dzięki poparciu środowiska mundurowych. Wielu z 

Was, niekoniecznie mieszkających w powiatach okalających 

Warszawę, poświęciło swój czas na zbieranie podpisów pod listami 

poparcia dla Komitetu Lewicy, później angażowało się we wspieranie 

mnie w licznych spotkaniach z wyborcami, uczestniczyło także we 

wszystkich spotkaniach z różnymi środowiskami. Swoje poparcie 

wyraziliście także w licznych wpłatach na mój fundusz wyborczy. 

Wielu z Was przybyło w okolice Warszawy z odległych miejsc, aby 

oddać na mnie głos. 

Serdecznie Wam dziękuję za wszystko, co zrobiliście. 

Byliście ze mną, ja byłem i pozostanę z Wami. Będę 

konsekwentnie walczył o Wasze sprawy na forum naszego parlamentu 

i poza nim.  

Liczę, tak jak dotychczas, na spotkania z Wami. 

 

Andrzej Rozenek  
 

 


